
Rondvraag:

Ruimte:
De aanpassingen van het Bassin leiden op diverse plekken tot opstoppingen of ongewenste situatie. 
Als de brug dicht is leidt dit tot opstoppingen waardoor verkeer niet linksaf de Singel kan oprijden. 
Soms staat de rij tot aan de Rabobank. 
Ook vrachtwagens hebben problemen met een aantal bochten.
Ook voor de fietsers is de hele situatie vanaf de Singel zeker niet duidelijk.
Heeft u klachten ontvangen? 
Zijn de problemen u bekent?
De verandering heeft blijkbaar een aantal knelpunten opgeleverd. Er is al eerder door een collega 
raadslid kenbaar gemaakt dat er een aantal knelpunten waren.
Via Twitter en Facebook komen er ook foto's van de situatie bij de politiek terecht. Wat gaat u doen 
om de knelpunten op te lossen?
Is er bij de herinrichting rekening gehouden met de carnavalsoptocht en is de huidige situatie 
berekent op een optocht?
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